05-14-2017                                   Mother’s Day                           Pastor Raymond
                                            Proverb 31:10-12, 25-31

10]A wife of noble character who can find? She is worth far more than rubies.
11 Her husband has full confidence in her and lacks nothing of value.
12 She brings him good, not harm, all the days of her life.

25 She is clothed with strength and dignity, she can laugh at the days to come.
26 She speaks with wisdom, and faithful instruction is on her tongue.
27 She watches over the affairs of her household and does not eat the bread of idleness. 28 Her children arise and call her blessed; her husband also, and he praises her: 29 “Many women do noble things, but you surpass them all.” 30 Charm is deceptive, and beauty is fleeting; but a woman who fears the LORD is to be praised.
31 Honor her for all that her hands have done,  and let her works bring her praise at the city gate.

A mother’s duties include:

1. Taking risks


2. Different responsibilities



3. Will be rewarded
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箴言 31:10-12, 25-31

才德的婦人誰能得著呢？她的價值勝過珍珠。 11她丈夫心裡倚靠她，必不缺少利益。 12她一生使丈夫有益無損。

25能力和威儀是她的衣服，她想到日後的景況就喜笑。 26她開口就發智慧，她舌上有仁慈的法則。 27她觀察家務，並不吃閒飯。 28她的兒女起來稱她有福，她的丈夫也稱讚她， 29說：「才德的女子很多，唯獨你超過一切。」 30豔麗是虛假的，美容是虛浮的，唯敬畏耶和華的婦女必得稱讚。 31願她享受操作所得的，願她的工作在城門口榮耀她。

母親的職務中帶有:

1. 危險性



2. 不同的責任



3. 會得到報酬與賞賜
